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Abstract (en)
Switching device for a cooler (21) for brake fluid or the hydraulic oil for a power-assisted steering system, in which there is provided, upstream of the
cooler (21) as viewed in the flow direction, a temperature-controlled valve (19) which can assume three positions depending on the fluid temperature
at its input side in a manner such that, during a cold start, all the fluid is fed past the cooler and at working temperature all the fluid is fed through the
cooler, whereas, after the start, when the operating temperature has not yet been reached, some of the fluid is fed past the cooler and the remainder
of the fluid is fed through the cooler. <IMAGE>

Abstract (de)
Schaltungsanordnung für einen Kühler (21) für Bremsflüssigkeit oder das Hydrauliköl für eine Servolenkung, wobei in Strömungsrichtung gesehen
vor dem Kühler (21) ein temperaturabhängig gesteuertes Ventil (19) vorgesehen ist, das in Abhängigkeit von der Flüssigkeitstemperatur an seiner
Eingangsseite drei Stellungen einnehmen kann, derart, daß bei Kaltstart alle Flüssigkeit an dem Kühler vorbei und bei Betriebstemperatur alle
Flüssigkeit durch den Kühler geleitet wird, während nach dem Start bei noch nicht erreichter Betriebstemperatur ein Teil der Flüssigkeit an dem
Kühler vorbei und der verbleibende Teil der Flüssigkeit durch den Kühler geleitet wird.
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